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Abstract (en)
The tool for inserting into a tool holder for powered hand tools used for chiselling and/or percussion drilling has a clamping shank (10) with a
polygonal profile and rounded corners (13, 14, 15, 16). Two diametrically opposite profile faces of the clamping shank (10) each have an axially
closed locking groove (19). The two further profile faces, likewise diametrically opposite one another, form driving faces (12) serving to transmit
torque and having rotary driving grooves (11) which ... further driving faces (17, 18) ... Original abstract incomplete. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Werkzeug zum Einsetzen in eine Werkzeugaufnahme für dem Meisseln und/oder Schlagbohren dienende Handwerkzeuggeräte weist einen
Einspannschaft (10) mit polygonartigem Profil und gerundeten Ecken (13, 14, 15, 16) auf. Zwei einander diametral gegenüberliegende Profilflächen
des Einspannschaftes (10) besitzen je eine axial geschlossene Verriegelungsnut (19). Die beiden weiteren, sich ebenfalls einander diametral
gegenüberliegenden Profilflächen bilden der Drehmomentübertragung dienende Mitnahmeflächen (12) mit Drehmitnahmenuten (11), die weitere
Mitnahmeflächen (17, 18) <IMAGE>
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